
Predsjednik republike 
Hrvatske dr. sc. Ivo josipović 
sa suradnicima posjetio je 
krajem srpnja ove godine 
kompaniju ericsson 
nikola Tesla. Predsjednika 
josipovića dočekala je, 
i bila mu je domaćin, mr. 
sc. Gordana kovačević, 
predsjednica kompanije. 
Treba napomenuti da je 
ona, kao vodeća hrvatska 
gospodarstvenica, ujedno i 
član Gospodarskog vijeća 
Predsjednika rH. Prvi 
službeni posjet je protekao 
u srdačnoj i prijateljskoj 
atmosferi, a o interesu 
javnosti najbolje govore brojni 
novinari koji su pratili ovaj 
posjet.

Razgovor 
delegacija
U prvom dijelu radnog posjeta 
predsjednica kompanije Gordana 
Kovačević sa svojim suradnicima 
upoznala je predsjednika Josipovića 
te članove njegove delegacije s  
poslovnim rezultatima kompanije, 
najvažnijim poslovima i projektima 
na domaćem i stranim tržištima te 
strateškim ciljevima i poslovnim 
planovima. Predsjednika Josipovića 
naročito su zanimali aktualni projekti 
koje kompanija realizira u području 
e-sustava (ICT za segment industrije 
i društva) kao npr. e-zdravstvo, 
e-katastar i sl. koji snažno promoviraju 
pozitivan utjecaj ICT- a na poslovanje, 
ljude i okoliš. Nakon razmjene mišljenja 
o brojnim gospodarskim  temama, 
visoka delegacija u pratnji domaćina 
i novinara obišla je radne prostore 
kompanije. 

Suradnja s 
akademskom 
zajednicom
U odjelu Istraživanje i razvoj 
predsjednik Josipović susreo se sa 
studentima završnih godina FER-a, 
sudionicima 10. ETK Ljetnog kampa. 
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Nakon što su studenti ukratko 
prezentirali projekte na kojima rade, 
predsjednik Josipović pohvalno je 
ocijenio napore kompanije da mlade 
i nadarene studente uključi u svijet  
suvremenih komunikacijskih trendova 
već u vrijeme studija.

E-zdravstvo
Gosti su s velikim interesom saslušali 
prezentacije stručnjaka o najvažnijim 
projektima  na kojima trenutačno 
rade. Tu svakako spadaju razvojni 
projekti u području zdravstva koji 

predstavljaju Ericssonov odgovor 
na sve veće zahtjeve i potrebe 
tržišta u tom zahtjevnom segmentu 
društvenog djelovanja. Predstavljeno 
je rješenje za e-zdravstvo koje se 
već koristi u hrvatskom nacionalnom 
sustavu primarne zdravstvene zaštite 
(Healthcare National Information 

System), kao i rješenje
za m-zdravstvo (Ericsson Mobile 
Health). Poboljšanje kvalitete 
zdravstvene zaštite, jednaka 
dostupnost zdravstvenih usluga 
svim građanima i njihovo 
ravnomjernije korištenje glavni 
su razlozi uvođenja e-zdravstva. 
Osim toga, istaknuto je kako 
sustav e-zdravstva omogućuje 
trenutačni i kontinuirani pristup 
kvalitetnim informacijama te 
postizanje znatnih ušteda uz 
povećavanje organizacijske 
učinkovitosti zdravstvenog 
sustava i uvažavanje strogih 
normi zaštite podataka. Ovaj 
sustav donosi brojne koristi 
liječnicima, medicinskim 
sestrama, ustanovama 
zdravstvenog osiguranja i javno-
zdravstvenim ustanovama te svim 
ostalim profesionalcima u zdravstvu. 
Njegova je najveća vrijednost u tome 
što pacijentima smanjuje bespotrebne 
administrativne barijere i čekanja, 
uz istodobno povećanje kvalitete i 
brzine medicinske usluge, istaknuli 
su  stručnjaci iz područja e- zdravstva 
koji su sudjelovali u predstavljanju 
projekata iz ovoga područja.

Izjave medijima
Predsjednik Josipović je nakon 
obilaska rekao kako je imao čast i 
zadovoljstvo vidjeti i bolje upoznati 
kako radi kompanija koja je po svojim 
rezultatima u samom vrhu hrvatske, 

europske i svjetske tehnologije te 
kako je ponosan što naši stručnjaci 
sudjeluju u kreiranju svjetskih 
tehnoloških trendova. „Vidio sam 
neke od proizvoda koji spadaju 
u sam vrh moderne tehnologije“, 
kazao je napominjući kako je 
Ericsson Nikola Tesla kompanija s 
velikom perspektivom, kompanija u 
kojoj rade mladi i visokoobrazovani 
ljudi na najsloženijim globalnim 
projektima. Čestitao je predsjednici 
kompanije Gordani Kovačević i 
svim zaposlenicima što i u ova 
teška vremena rade kvalitetno i 
dobro na mnogobrojnim tržištima te 
istaknuo kako bi volio da Hrvatska u 
budućnosti ima više takvih uspješnih 
tvrtki. 

Gordana Kovačević je, zahvaljujući 
predsjedniku Josipoviću na 
lijepim riječima, istaknula kako 
upravo u kriznim vremenima do 
izražaja dolazi kvaliteta kompanije. 
„Situacija na domaćem i svjetskom 
tržištu nije jednostavna, događaju 
se stvari s kojima nismo imali 
iskustva u prethodnim godinama, 
neki kupci bankrotiraju, dolazi 
do restrukturiranja banaka te do 
brojnih drugih nepovoljnih kretanja. 
Ericsson Nikola Tesla do sada nije 
izgubio niti jedan strateški posao 
od konkurencije, a zrelost i snaga 
organizacije ogleda se i u činjenici da 
i u ovakvim okolnostima uspijevamo 
zadržati stabilne i kvalitetne poslovne 
rezultate“, zaključila je na kraju 
Gordana Kovačević.

Izjave novinarima

Predstavljanje ericsson mobile Health rješenja

u kompanijskom 
testnom centru


